
 1 

P R O T O K Ó Ł  

 

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 31.01.2013r r.  

 

 

W naradzie uczestniczyli :  

- Pan Janusz Stąpór – Starosta Powiatu Kozienickiego 

- Pani Halina Grudzień – Kierownik MGOPS w Kozienicach 

- Pan  Andrzej Wołos – Przewodniczący Komisji Budżetu 

- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych 

- Pan Piotr Szafran – Dyrektor Wydz. WI 

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy 

- Przedstawiciele KP Policji w Kozienicach 

- Przedstawiciele KGK w Kozienicach   

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

 

Przybyłych na naradę  powitał  Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawiając  

jednocześnie  program narady: 

 

1. Omówienie budżetu na 2013r w tym fundusz sołecki. 

2. Prezentacja Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kozienice  

3. Wolne wnioski. 

Zebrani otrzymali:  

1. Uchwałę Nr XXVI/277/2012 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 6 grudnia 2012r w 

sprawie uchwalenia Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na terenie Gminy 

Kozienice. 

2. Uchwałę Nr XXVIII/294/2012 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 28 grudnia  

2012r w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kozienice na 

lata 2013-2024 i Budżetu Gminy na 2013r. 

3. Informację Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kozienicach w/s wyznaczenia 

lekarzy weterynarii do badań mięsa przeznaczonego na użytek własny na terenie 

gminy Kozienice.  

4. Obwieszczenie Komisarza Wyborczego w Radomiu z dnia 14 stycznia 2013r o 

zmianie w składzie Rady Powiatu Kozienickiego .  

5. Ankietę badającą satysfakcję interesariuszy Urzędu Miejskiego w Kozienicach  do 

wypełnienia  

6. Materiały biurowe na 2013rok  

 

Pan Józef  Cytryniak - Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr. 1 zawnioskował:  

- aby narady odbywały się na początku miesiąca  

- Komitet Osiedlowy nr 1 zwraca się z prośbą ,aby była możliwość uzupełniania , 

modyfikowania złożonych propozycji tematów na narady  w ciągu roku.  

Pani Janina Golik -  Sołtys wsi Świerże Górne zaproponowała, aby tematy na naradach 

były poruszane na bieżąco wg uznania Gminy.  

Ad.1. Programu spotkania 

W sprawie budżetu na 2013r głos zabrał  Pan Andrzej Wołos, który omówił sprawy 

związane z budżetem a szczególnie zwrócił uwagę na dochody i wydatki. Poinformował 

także , że w związku z nowymi statutami  od 2013r nie istnieje  stary fundusz sołecki tzw. 

z „rezerwy”. 

Pan Starosta Powiatu Kozienickiego zabierając głos  omówił również sprawy związane z 

budżetem na 2013r. Poinformował zebranych , że nie ma jeszcze budżetu unijnego i nie 

wiadomo na jakie programy będzie można aplikować w latach  2014-2020r. Szczególną 



 2 

uwagę zwrócił na  oświatę i służbę zdrowia oraz  wydatki z nią związane. Zaznaczył przy 

tym , że obecnie jest duży niż demograficzny, a utrzymanie oświaty kosztuje. Ponadto 

omówił sytuację finansową  Szpitala Powiatowego, informując jednocześnie że w naszym 

szpitalu powstał nowy oddział  neurologiczny.  Pan Starosta podkreślił , że dzięki dobrej  

współpracy  i pomocy Gminy Kozienice wiele spraw zostaje załatwionych. Ponadto Pan 

Starosta omówił zadania inwestycyjne w zakresie - budowy dróg w 2013r.Poinformował 

również zebranych, że został oddany nowy budynek mieszkalny Domu Pomocy 

Społecznej dla Dorosłych w Kozienicach na 36 łóżek. Obecnie trwa jego wyposażanie.  

 

Następnie głos zabrał Sekretarz Pan Stanisław Siderski, który omówił temat dotyczący 

funduszu sołeckiego zwracając szczególną uwagę na wydatki z tego funduszu. Zaznaczył, 

aby sołtysi wydatki uzgadniali z merytorycznym wydziałem i realizacja ich musi być  

zakończona do grudnia każdego roku. Zebrani jednogłośnie wyrazili zgodę , aby Rada 

Miejska podjęła uchwałę o Funduszu Sołeckim na 2014 rok.  

Ponadto Pan Sekretarz  poinformował zebranych, że coroczne zebrania w sołectwach i 

komitetach osiedlowych w tym roku rozpoczną się w marcu i na  spotkaniach należy 

omówić wydatki  z funduszu sołeckiego z mieszkańcami na 2014r. Zadania te muszą być 

zadaniami  własnymi gminy i muszą służyć poprawie warunków życia   mieszkańców 

sołectwa.  

 

Ad.2. Programu spotkania  

Pani Halina Grudzień  omawiając Strategię Rozwiązywania Problemów Społecznych w 

Gminie Kozienice na lata 2013-2020 szczególną uwagę zwróciła na : 

- prawne uwarunkowania Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

- założenia – tj. minimalizacja skutków ubóstwa, zmniejszenie bezrobocia, 

przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu osób i rodzin długotrwale borykających 

się z problemami życiowymi, zapobieganie i minimalizowanie problemów 

alkoholowych i narkomanii, podniesienie poziomu bezpieczeństwa mieszkańców 

gminy. 

- cele- tj. wspieranie rodzin w prawidłowym funkcjonowaniu, zmiana modelu pomocy 

społecznej z wykorzystaniem instrumentów wsparcia w zakresie : pomocy w 

aktywniejszym poszukiwaniu zatrudnienia ,walka z alkoholizmem i narkomanią 

głównie poprzez edukację , zwiększenie aktywności życiowej osób starszych, 

budowanie systemu wsparcia dla seniorów, doskonalenie systemu wsparcia i pomocy 

dla osób niepełnosprawnych, pomoc i promowanie rodzin wielodzietnych w 

środowisku lokalnym  

- kierunki działań – działania  kierowane będą na rzecz osób i rodzin dotkniętych 

bezrobociem , zagrożonych wykluczeniem społecznym, dotkniętych problemem 

alkoholizmu i narkomanii, starszych i niepełnosprawnych. 

- przyczyny i czynniki powodujące konieczność korzystania z pomocy społecznej w 

gminie 

Koordynatorem strategii jest Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Strategia będzie 

umieszczona  na stronie internetowej www.opkozienice.pl 

Pani Halina Grudzień przedstawiła również sprawę  naboru wniosków o dofinansowanie w 

ramach działania  „Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka, 2007-2013” – 

przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu osób i rodzin długotrwale borykających się z 

problemami życiowymi. Nabór wniosków rozpocznie się 11 lutego i potrwa do 8 marca br. 

Powyższy program ma na celu budowę i rozwój społeczeństwa informacyjnego a 

ukierunkowany jest na zapewnienie dostępu do Internetu dla osób zagrożonych 

wykluczeniem cyfrowym z powodu trudnej sytuacji materialnej lub niesprawności . 

Dodatkowo powiększono grupę docelową: wsparciem mogą być objęte osoby z grupy 50+ 

oraz dzieci i młodzież ucząca się z bardzo dobrymi wynikami w nauce, pod warunkiem 

spełniania kryterium dochodowego. 

http://www.opkozienice.pl/
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Pani Kierownik zwróciła się z prośbą do zebranych o poinformowanie mieszkańców swoich 

sołectw o w/w projekcie bądź zgłaszanie  rodzin ubogich które spełniają wymagane kryteria.  

 

.  

Ad.3. programu spotkania 

W wolnych wnioskach Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych zgłosili m.in. 

1. Pani Joanna Tasak – Holendry Kuźmińskie  

- zapytała, dlaczego nie była odśnieżana zatoka autobusowa? 

2.   Pani Joanna Chłuda  – Komitet Osiedlowy Nr 6 

- zapytała, czy dla wszystkich osób rodzin eksmitowanych są zabezpieczane mieszkania 

zastępcze?  

3. Pan Pan Edmund Kordas  

- umożliwić spotkania dotyczące szkolenia korzystania z Internetu  przez dorosłych 50+ 

- wyjaśnić sprawę  granic  sołectwa Ruda , w szczególności tzw. Janikówki 

4. Pan Józef Cytryniak – Komitet Osiedlowy Nr 1 

- zaproponował, aby umieścić dobrą informację w TV Kablowej nt. „Programu 

Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka, 2007-2013”  

5.    Pan Leszek Matuszewski - Ryczywół 

- zaproponował, aby tegoroczne dożynki powiatowe odbyły się w Ryczywole 

- nawieźć 3 wywrotki kamienia na ul. Polną  

- przydzielić spychacz w celu uporządkowania dróg polnych ( oczyścić z krzaków) 

- zmienić położenie skrzynek elektrycznych zamontowanych na słupach, tak aby nie 

wystawały na chodnik   

- wytyczyć szerokość drogi końcowej, która prowadzi na pastwisko 

- czy Gmina udostępni samochód, aby można było zawieźć wieniec na dożynki do 

Częstochowy ? 

- zawnioskował o podwyższenie diet dla sołtysów i przewodniczących komitetów 

osiedlowych 

6. Pani Janina Golik – Świerże Górne 

- usunąć tablice z Plebani w Świerżach Górnych o treści : „Klub A A”,  „Świetlica 

Środowiskowa”. 

- poprosiła o interwencję w firmie” STANBUD” w Zwoleniu zajmującej się 

konserwacją i  naprawą oświetlenia ulicznego, aby zgłoszenia które przyjmują były 

realizowane  

7. Pan Grzegorz Kurek – Aleksandrówka  

- zapytał, jak została rozwiązana sprawa doręczania decyzji o podatku 

- remont dróg : ul Złotej i ul. Piastowskiej 

8. Pan Ryszard Ośka – Wilczkowice Górne 

- wyjaśnić stan prawny zajęcia drogi gminnej przy sprzedaży przez Starostwo 

Powiatowe działki Panu Jasikowi 

9. Pan Marian Janeczek – Łuczynów  

- wyjaśnić sprawę odśnieżania chodników przez mieszkańców – czy jest jakaś kara za 

ich nie odśnieżanie? 

- co z samochodami parkowanymi na chodnikach? 

- kto  powinien sprzątać  wiaty przystankowe? 

- zawnioskował o podwyższenie diet dla sołtysów i przewodniczących komitetów 

osiedlowych 

10. Pan Andrzej Lenarczyk - Przewóz 

- udrożnienie i systematyczne czyszczenie rzeki Zagożdżonki 

- nawieźć gruzu na drogę dojazdową do wału i do pól w miejscu łąki w Wymysłowie 

przy Wiśle 

11. Pani Małgorzata Seroka – Śmietanki  
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- poprosiła o interwencją w/s  studzienek kanalizacyjnych od sklepu do posesji nr 35 -

często się zapychają i  cofają ścieki do domów 

 

 

Na zadane pytania odpowiedzi udzielali: 

1. Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych  m.in. omówił sprawy 

związane z : 

      - pomiarami geodezyjnymi  

      - naprawami ulic po montowanych oświetleniach  

      -  odśnieżaniem dróg i chodników. 

2. Pan Sekretarz zabierając głos  omówił sprawy dotyczące: funduszu sołeckiego, diet 

dla sołtysów i przewodniczących komitetów osiedlowych , corocznych spotkań z 

mieszkańcami wsi i komitetów osiedlowych.  

3. Pan Janusz Stąpór – Starosta Powiatu Kozienickiego  odpowiadał na sprawy związane 

z budową dróg powiatowych,  remontem i ich utrzymaniem. Ponadto odpowiadał na 

sprawy związane z odśnieżaniem dróg , zatok autobusowych.  Zaznaczył również, że 

chodniki będą sukcesywnie odśnieżane gdy zostanie zakupiony sprzęt.   

Uczestnicy narady złożyli : 

- propozycje tematów do poruszenia na naradach u Burmistrza jednostek pomocniczych 

Gminy Kozienice w 2013r 

- wypełnione ankiety badające satysfakcję interesariuszy Urzędu Miejskiego w 

Kozienicach  

     Na zakończenie narady Pan Sekretarz  podziękował zebranym  za przybycie 

informując także, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy 

dokładnie przyjrzą się wnioskom, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą 

właściwym adresatom. 

 

 

 

                                                                                   Na tym protokół zakończono . 

 

Protokołowała: 

 

Celina Krakowska  

  


